
ZÁPIS č. 10/2020 

z řádného zasedání Výboru pro sport  

Zastupitelstva statutárního města Liberec 

 ze dne 9. 12. 2020 

 

 

Přítomni: Mgr. Renáta Balašová, Ing. Jakub Vytiska, Petr Strnad, Mgr. Vladimír Vrabec, Mgr. Vít 

Zákoucký, Mgr. Petr Čadek , Ing. František Příhoda, Ing. Martin Ditrich, Petr Balous, Ing. Mgr. Jan 

Kubeš 

Omluveni: Jiří Veverka, MUDr. Jan Mečl, Ing. Petr Faistauer  

Hosté: Mgr. Markéta Sabáčková, PhDr. Ivan Langr Ph.D., Bc. Jakub Lang  

 

 

 Program zasedání 

Předsedkyně Výboru pro sport Mgr. Renáta Balašová přivítala přítomné na 10. jednání roku 2020 a 

zahájila zasedání výboru. Výbor se sešel v počtu 10 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný.  

Zasedání výboru proběhlo online. 

Ověřovatel zápisu byl zvolen Petr Čadek, člen výboru   

 

 

Program Výboru pro sport 

 

 Prezentace – Akční plán oddělení sportu pro rok 2021  

 Materiály do ZM – Zpráva o využití a vyúčtování dotací ze Sportovního 

fondu za rok 2019 

 Různé  

 

 

 

Předsedkyně Výboru pro sport dala hlasovat o ověřovateli zápisu a o programu:  

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

1) Prezentace – Akční plán oddělení sportu pro rok 2021 

 

Vedoucí oddělení Bc. Jakub Lang prezentoval akční plán oddělení sportu pro rok 2021. 

Na žádost místopředsedy Mgr. Jana Kubeše bude do Akčního plánu zahrnuta časová osa.  

Akční plán bude zaslán k připomínkování členům Výboru pro sport, poté bude doplněn a zveřejněn na 

webových stránkách města.  

  

2) Materiály do ZM  

 

Zpráva o využití a vyúčtování dotací ze Sportovního fondu za rok 2019 

Tento materiál je předložen Zastupitelstvu města Liberec pouze na vědomí, a tedy Výbor pro sport 

nemusí o tomto bodu hlasovat.  

 

3) Různé 

 

3.1 Do ZŠ Dobiášové (tělocvičny) stále zatéká střechou – řešeno několikrát na Výboru pro sport.  

Oprava proběhla, ale stále střechou zatéká – v řešení s majetkovou správou.  

 



3.2 Pan náměstek Langr informoval, že do nového rozpočtu pro rok 2021 navrhne pro sportovní fond 

částku 8 mil. 

 

3.3 Statutární město Liberec obdrželo 9. 11. 2020 návrh společnosti SFM Liberec s.r.o. k řešení krizové 

situace v areálu Sport Parku Liberec. – Společnost SFM Liberec, s.r.o. neobdržela další finanční 

prostředky.  

Ověření, zda nedojde k navýšení hodinové sazby za pronájem sportoviště ve Sport Parku Liberec.  

 

3.4 rozdělení hodin veřejné služby pro I. pololetí 2021 

- Nový model rozdělování hodin, zjištění potřeby jednotlivých klubů, kteří využívají Sport Park 

Liberec, osobní setkání s kluby (Ing. Příhoda/Bc. Lang). 

 

Na příštím zasedání Výboru pro sport bude řešeno rozdělování volných hodin na TJ Sokol Doubí.  

 

 

 

 

 

Zapsala: 

 

Ing. Š. Mizerová, v. r. 

 

Mgr. R. Balašová, v. r. 

 

P. Čadek, v. r. 
 

referent oddělení 

sportu 

Předsedkyně Výboru 

pro sport 
Ověřovatel zápisu  

 


